
Boovallen tas upp och Mark- och miljööverdomstolen
Mark- och miljööverdomstolen har i dag, den 8 november, meddelat att den
kommer att ta upp den tidigare domen som rör ljudnivåerna på Boovallen.
Prövningstillståndet innebär bland annat att Mark- och miljööverdomstolen, som
är högsta instans, ska pröva beslutet om att bullerskydd måste byggas runt
Boovallen.

- Det här är väldigt glädjande. Det väcker gott hopp för oss som har engagerat oss för Boovallen. Frågan
berör i första hand alla de barn och ungdomar som spelar fotboll på Boovallen, men den har också stor
principiell betydelse för alla idrottsanläggningar i tätbebyggda områden. Mot den bakgrunden välkomnar vi
att Mark- och miljööverdomstolen har hörsammat vår överklagan och kommer att ta upp frågan, säger
Gunilla Grudevall-Steen (L), ordförande i Fritidsnämnden i Nacka kommun.

Bakgrunden till beskedet är att Nacka kommun har överklagat Mark- och miljödomstolens beslut, och
dagens besked om prövningstillstånd betyder att det tidigare beslutet kan komma att rivas upp. Det blir nu
upp till Mark- och miljööverdomstolen att ta ställning till.

 

För mer information:

Karin Hårding, vikarierande pressansvarig, 073-508 87 80

Nacka kommun, 131 81 Nacka. Telefon 08-718 80 00
----------------------------------------------------------------------------------------------
Besök gärna Nacka kommuns pressrum på: nacka.se/press
I pressrummet kan du läsa pressmeddelanden, hämta pressbilder, hitta allmän information om Nacka kommun samt kontaktuppgifter.


